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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 06.09.2022 

 
Prítomní: 

(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Informatívna správa o pripravenosti nového pavilónu MŠ, Clementisove sady 

2. Analýza hospodárenia mesta za I. polrok 2022 – oblasť školstva 

3. Žiadosti o úpravu rozpočtu na rok 2022 pre školy a školské zariadenia 

4. Informatívna správa o stave záškoláctva za školský rok 2021/2022 

5. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

    zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

6. Rôzne (v tom informácie o výberových konaniach na školách) 

  
 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, PhD., predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných, 

ospravedlnení boli Mgr. Juraj Bottka a PhDr. Zsolt Fehér, pán Ing. Štefan Marczibányi ohlásil 

neskorší príchod. Oboznámil všetkých prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol 

jednomyseľne schválený. 

 

 

1. Informatívna správa o pripravenosti nového pavilónu MŠ, Clementisove sady 
    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – uviedla predmetný materiál. Informovala, že 5. septembra 2022 

bolo zahájené kolaudačné konanie, rozhodnutie je v procese vydávania, chýbajú správy 

hasičom a hygiena sa ešte má vyjadriť. Uvedenie stavby do prevádzky by mohlo byť o dva 

týždne, potom môžu nastúpiť deti do nového pavilónu. Hlavné časti stavby sa kolaudujú 

v septembri, v októbri sa ešte musia uskutočniť vonkajšie  sadové úpravy, tie budú zvlášť 

skolaudované v neskoršom termíne. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – otvoril diskusiu. 

Mgr. Katarína Barcziová – bolo by dobré upresniť presný termín nástupu detí do MŠ. 

Hovoríte, že o dva týždne bude stavba skolaudovaná, čiže 1. októbra môžu nastúpiť deti? 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – áno, vyzerá to tak, že 1. októbra by mohli nastúpiť deti, riaditeľka 

MŠ o tom informuje rodičov a vonkajšie priestory sa ešte zatiaľ nebudú využívať.  

PaedDr. Peter Černý, PhD. – z hľadiska bezpečnosti to bude vyhovovať? 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – vonkajšia neupravená plocha je plotom oddelená od priestoru, 

ktorý sa už bude používať. 

Mgr. Lívia Gešková – rozhodnutia o prijatí detí do MŠ sú tak vydané, že deti sú prijaté, ale 

do MŠ môžu nastúpiť až po kolaudácii. Rodičia sa informujú, volajú aj pani riaditeľke aj na 

OSS, kedy bude presný termín. 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – kolaudačné konanie je zahájené. 

Mgr. Lívia Gešková – treba s tým počítať, že rodičia budú nespokojní, že deti nemôžu 

využívať dvor MŠ. 
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Mgr. Ing. Slávka Veselá – v projekte nie sú na dvor navrhnuté zatrávňovacie koberce, ale 

normálny trávnik, realizácia toho trvá dlhšiu dobu. 

Mgr. János Marsall – sú k dispozícii finančné prostriedky na vonkajšie úpravy? 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – ešte nemáme k dispozícii vyčíslenie nákladov na dvor.  

PaedDr. Peter Černý, PhD. – cez leto sa tam vykonávali aké práce? Kedy sa dokončili 

stavebné práce? Mohli sa už pripravovať vonkajšie priestory? 

Mgr. Ing. Slávka Veselá -  v lete sa dokončila stavba. Vyskytol sa problém, nevedeli sa 

pripojiť na hlavnú kanalizáciu. Už asi mesiac sa tam riešia náklady na rozbúranie 

podzemných stavieb, starých pivníc, čo nebolo v projekte. Áno, mohli by vonku pracovať už 

počas leta. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie informatívnu správu o pripravenosti 

nového pavilónu MŠ, Clementisove sady s pripomienkami: 

- po vzájomnej dohode odporúča stanoviť striktný termín otvorenia nového pavilónu na   

  3.10.2022, 

- odporúča predložiť informatívnu správu doložením harmonogramu prác a výšku  

  finančných prostriedkov do najbližšieho zasadnutia MsZ.  

 

 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – uviedla ďalší materiál: Investičný zámer „Multifunkčná športová 

plocha s prekrytím“.  

Mgr. Lívia Gešková – termínovo sa to ako plánuje? 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – už je vydané stavebné povolenie, začiatok prác je naplánovaný na 

november, naplánované je spevnenie podlahy a vonkajšie osvetlenie. 

Mgr. János Marsall – aký je odhad, v akej výške bude mesačná prevádzka? 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – tento týždeň sa bude aktualizovať finančná stránka, do zasadnutia 

MsZ predložíme rozpočet. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – mesto nedokáže ustrážiť fungovanie kúpaliska a plánuje 

prevádzkovať ľadovú plochu. Na verejnom osvetlení sa bude šetriť a zároveň chceme 

prevádzkovať ľadovú plochu, nedáva to zmysel. 

Ing. Štefan Marczibányi – nemusíme pustiť technológiu, je to multifunkčné ihrisko, dá sa 

využívať aj na iné športy ako hokej. 10 mesiacov to môžu aj školy využívať. Keď budeme 

mať na to financie, tak budeme prevádzkovať ľadovú plochu, keď nebudeme, bude sa to 

využívať ako multifunkčné ihrisko.  Mňa zaujíma to, či je podmienka, že sa musí ľadová 

plocha prevádzkovať a keď áno, tak koľko mesiacov v roku. 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – zistíme to. Mesto má financovať spodnú časť a halu. Pohybovú 

prípravu pre žiakov ZŠ bude zabezpečovať Slovenský zväz ľadového hokeja. Oni poskytnú 

trénerov, mesto ich bude platiť. 

Mgr. János Marsall – treba sa pozrieť na to, aké budú prevádzkové náklady. 

Ing. Štefan Marczibányi – fotovoltaika na škole môže vyrábať elektriku na fungovanie 

technológie. 

Mgr. János Marsall – v Galante ani na jednej škole nie je fotovoltaika, inštalácia je drahá. 

Ing. Štefan Marczibányi – vysvetlil podstatu fotovoltaiky. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie investičný zámer „Multifunkčná športová 

plocha s prekrytím“  a odporúča na rokovanie do MsZ v Galante. 
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2.  Analýza hospodárenia mesta za I. polrok 2022 – oblasť školstva 

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – uviedla predmetný materiál, informovala členov komisie 

o hospodárení mesta s finančnými prostriedkami za I. polrok 2022 v oblasti školstva. 

Ing. Štefan Marczibányi – ako sú školy pripravené na II. polrok 2022? Na Východnom 

Slovensku niektoré školy už avizovali od októbra zavedenie online vyučovania z dôvodu 

zvýšeným cenám za kúrenie a energiu. 

Mgr. Lívia Gešková – pre 4 ZŠ sme vstúpili do dohodovacieho konania z dôvodu 

zvyšovania cien plynu a energií. Do júna 2023 majú naše mestské inštitúcie, aj školy, školské 

zariadenia zazmluvnenú cenu plynu aj energií. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie analýzu hospodárenia mesta Galanta na 

úseku školstva za I. polrok 2022 a odporúča na schválenie MsZ v Galante v predloženom 

znení. 

 

 

3. Žiadosti o úpravu rozpočtu na rok 2022 pre školy a školské zariadenia 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – informovala o žiadostiach na úpravu rozpočtu na rok 2022 pre školy 

a školské zariadenia. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie žiadosti o úpravu rozpočtu na rok 2022 

pre školy a školské zariadenia a odporúča ich na schválenie MsZ v Galante bez 

pripomienok. 

 

 

4. Informatívna správa o stave záškoláctva za školský rok 2021/2022 
    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Renáta Zsidóová – uviedla predmetný materiál. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie informatívnu správu o stave záškoláctva 

za školský rok 2021/2022 bez pripomienok. 

 

 

5.  Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

     zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – uviedla, že na OSS sme dostali žiadosť na odstránenie upchatia 

kanalizačných odtokov s tromi cenovými ponukami zo ZŠ Z. Kodálya s VJM. Žiadajú 

o poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 4 000 €, ostatné vo výške 2 512,64 € doložia 

z vlastných príjmov. 

 

Komisia školstva prerokovala žiadosť ZŠ Z. Kodálya s VJM a jednomyseľne schvaľuje 

pridelenie finančných prostriedkov vo výške 4 000 €. 
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6. Rôzne 

 

a) Mgr. Lívia Gešková – uviedla materiál Vyhodnotenie akčného plánu programu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta na roky 2021 – 2027 z oblasti školstva 

s prehľadom jednotlivých splnených úloh za rok 2021. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie Vyhodnotenie akčného plánu programu 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Galanta na roky 2021-2027 z oblasti školstva 

s prehľadom jednotlivých splnených úloh za rok 2021.  

 

b) Mgr. Lívia Gešková – informovala, že na OSS prišla žiadosť od pani riaditeľky ZUŠ J. 

Haydna na úpravu rozpočtu. Túto žiadosť sme obdržali po odoslaní všetkých žiadostí 

o úpravu rozpočtu mesta na rok 2022 do Finančnej komisie a z toho dôvodu vyvoláme 

rokovanie s pani riaditeľkou a dohodneme sa na ďalšom postupe. 

 

c) Mgr. Renáta Zsidóová - informovala členov KŠ, že na ZUŠ, Sídl. SNP bolo dokončené 

výberové konanie na post riaditeľa školy, novou pani riaditeľkou sa stala Mgr. art. Zuzana 

Danišková, ktorá nastúpila do pracovného pomeru od 01.07.2022. 

Zároveň je vyhlásené výberové konanie na post riaditeľa ZŠ G. Dusíka, zverejnené na stránke 

mesta, z dôvodu ukončenia funkčného obdobia pani riaditeľky Mgr. Ulriky Ranincovej. 

Termín podania prihlášok do výberového konania je 09.09.2022. 

 

Na záver zasadnutia predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť a za 

bezproblémovú spoluprácu za uplynulé 4 roky. 

 

 

 

 

            PaedDr. Peter Černý, PhD. v. r. 

        predseda komisie  
 

 

V Galante dňa 07.09.2022                                                          

Zapísala: Mgr. Renáta Zsidóová                           


